

# 2010 西亚斯国际论坛之第四届女性成长论坛闭幕式议程

## THE AGENDA FOR THE CLOSING CEREMONY OF 2010 THE 4<sup>th</sup> ANNUAL WOMEN'S SYMPOSIUM

(2010.5.23)

时间： 2010年5月23日 星期日 01:30 PM

Time: May, 23<sup>rd</sup>, 2010 Sunday 01:30 PM

地点： 综合体育馆

Place: Stadium

主持人： 李海俊院长 翻 译： 冯 岩

Emcee: President Li Haijun Interpreter: Jessica Feng

与会嘉宾： 学院领导、中外来宾

Guests: Leaders of SIAS International University, Foreign and Chinese Guests

### 一、西亚斯国际学院党委书记费鹤祥致辞 01:30pm

Mr. Fei Hexiang, Party Secretary of Sias International University, Delivers the Speech

### 二、黄河科技学院党委书记、院长胡大白女士做主题发言《待定》 ( TBD ) 01:45pm

Ms. Hu Dabai, Party Secretary and President of Huanghe Science and Technology College  
Delivers Keynote Address: (TBD)

### 三、河南省律师协会副会长李煦燕女士做主题发言《主题待定》 02:30pm

Ms. Li Xuyan, the Vice-President of Henan Lawyers Association Delivers the Keynote Address:  
(Topics TBD)

### 四、世界女性未来发展学会第一届毕业典礼 03:15pm

Graduation Ceremony of the 1<sup>st</sup> Grade of Members of the World Academy for the Future of Women

### 五、西亚斯基金会主席杰瑞·尤伯利致闭幕辞 03:35pm

Ms. Jerrie Ueberle, the President of Sias Foundation Delivers the Closing Ceremony Speech

### 六、李海俊院长宣布论坛闭幕式结束 03:45pm

Mr. Li Haijun, President of Sias International University, Announces the Conclusion of Closing  
Ceremony